
PROTOKÓŁ NR V/2020
z obrad V Sesji nadzwyczajnej  Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój,

która odbyła się w dniu 16 kwietnia 2020r. w godz. 15.00 – 15.10
w sali 129 A Urzędu Miasta Jastrzębie-Zdrój.

Podjęto uchwałę:

V.48.2020 w  sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  Województwu
Śląskiemu.

Ad. 1.
Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia  V  Sesji  nadzwyczajnej   Rady  Miasta  dokonał  Piotr  Szereda-
Przewodniczący  Rady  Miasta,  który  powitał  zebranych.  Na  podstawie  listy
obecności, stwierdził prawomocność obrad. 

W  sesji  udziału  nie  wzięli  radni:  Łukasz  Kasza,  Szymon  Klimczak   -
usprawiedliwieni.

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.  

Zgodnie z zapisami ustawy, porządek obrad Sesji otrzymali wszyscy radni. 

Porządek obrad stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad.2.
Wybór Komisji uchwał i wniosków

Tadeusz Markiewicz- radny Rady Miasta
W imieniu Klubu radnych Wspólnota Samorządowa zgłaszam do pracy radnego
Grzegorza Mosonia- wyraził zgodę

Alina Chojecka – radna Rady Miasta
W imieniu  Klubu Radnych Koalicja  Samorządowa zgłaszam do pracy  radnego
Józefa Kuberę - wyraził zgodę.

Głosowanie radnych: za – 20, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.

Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta 
Stwierdzam, że skład Komisji uchwał i wniosków został przyjęty jednogłośnie.

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego
protokołu. 

Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta 
Przypominam radnym o składaniu oświadczeń majątkowych, które należy wysłać
drogą pocztową. Oświadczenie drogą pocztową w dwóch egzemplarzach.
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Ad.3.
Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia pomocy rzeczowej 
Województwu Śląskiemu.

Przewodniczący komisji uchwał i wniosków – Grzegorz Mosoń przedstawił projekt
uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Śląskiemu.

Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Proszę radny Andrzej Matusiak.

Andrzej Matusiak-radny RM
Chciałbym żeby przedstawiono procedurę, czy jako Miasto będziemy zakupywać
maseczki, czy przekazujemy środki finansowe i Urząd Marszałkowski zakupuje?

Robert Cichowicz-Zastępca Prezydenta Miasta
Nie możemy bezpośrednio przekazać do szpitala, więc środki są przekazane na
rzecz  Marszałka,  natomiast  zlecenie  zostanie  zrealizowane  według  potrzeb
szpitala, który zwrócił się do nas z konkretnym zapotrzebowaniem.

Andrzej Matusiak-radny RM
Czyli, nie zakupujemy jako Miasto, tylko przekazujemy środki?

Robert Cichowicz-Zastępca Prezydenta Miasta
Przekazujemy środki, ale konkretne, na jakie złożył zamówienie szpital.

Andrzej Matusiak-radny RM
To szpital zrobi zamówienie?

Robert Cichowicz-Zastępca Prezydenta Miasta
Tak.

Piotr Szereda-Przewodniczący Rady Miasta
Dlatego kwota jest dokładna, bo jest wyliczone.    

Robert Cichowicz-Zastępca Prezydenta Miasta
Szpital  złożył  zamówienie,  my to  kupiliśmy i  teraz jest sesja,  żebyśmy mogli
przekazać przedmioty już zakupione na rzecz szpitala. 

Andrzej Matusiak-radny RM
Czyli, to my zakupywaliśmy? 

Robert Cichowicz-Zastępca Prezydenta Miasta
Tak.

Alina Chojecka - Wiceprzewodnicząca Rady Miasta
Według wskazań szpitala.

Robert Cichowicz-Zastępca Prezydenta Miasta
Tak, według wskazań szpitala.

Piotr Szereda-Przewodniczący Rady Miasta
Dziękuję. Proszę pan radny Tadeusz Sławik.
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Tadeusz Sławik-radny RM
Pierwsze pytanie i odpowiedź jest jasna i chciałem o to samo zapytać dla zasady,
żeby  wiedzieć.  Natomiast  drugi  temat  i  tutaj  nawiązuję  do  poprzedniej  sesji
nadzwyczajnej,  gdzie  podjęliśmy  dwie  uchwały  o  przesunięciu  i  zwolnieniu
z podatku od nieruchomości. Tam była długa dyskusja, bo część firm nie została
objęta tym zwolnieniem z podatku od nieruchomości  i  tak się umówiliśmy, a
przynajmniej  tak  zrozumiałem,  że  będzie  przygotowana  uchwała,  aby  objąć
całość firm z terenu Miasta, albo przynajmniej średnich firm, co już zostawiłem w
gestii pani Prezydent. Tej uchwały nie ma i chciałem zapytać, jak będzie dalej, bo
uważam, że taką uchwałę powinniśmy przyjąć, żeby równo podmioty traktować.
Jeszcze dodaję ten fakt, że firm najmniejszych jest około 95%, więc to nie są
w mojej opinii tak duże środki, bo nie wiemy, jaka będzie skala, ale żeby dać
szansę i innym przedsiębiorcom. Tutaj była bardzo długa dyskusja i chodzi panie
Prezydencie  o  odpowiedź,  jakby  to  mogło  wyglądać  w  przyszłości,  bo  taką
uchwałę myślę, że w krótkim czasie można by podjąć. Jeśli by nie było takiej
inicjatywy, to bym prosił i nie chciałbym, żeby była to inicjatywa polityczna pana
Przewodniczącego, czy grupy radnych, żebyśmy taki projekt uchwały złożyli  w
nawiązaniu  do  tamtej  uchwały,  który  by  dał  również  szansę  innym  firmom.
Bardzo proszę panie Prezydencie. 

Piotr Szereda-Przewodniczący Rady Miasta
Dziękuję. Czy pan Prezydent w tym temacie?      

Robert Cichowicz-Zastępca Prezydenta Miasta
W tym temacie na razie prowadzone są analizy odnośnie tego, o czym pan radny
mówi.  Ciężko  jest  wytypować  poszczególne  firmy.  Jednak  wydaje  się  to,  co
powiedział  pan  Skarbnik  z  panią  Prezydent  na  ostatniej  sesji,  to  jest  jakby
początek. Musimy poczekać, żeby zobaczyć, jak się sytuacja będzie kształtowała
i  jednak  Rząd  tutaj  ma  decydującą  wolę  i  środki  na  to,  żeby  wspomagać
przedsiębiorstwa. Musimy czekać na efekty tego, co zrobiliśmy tzn. ile firm zgłosi
się  o  pomoc  i  wtedy  jeżeli  będziemy  mieli  zdiagnozowane  firmy,  to  wtedy
będziemy  mogli  oszacować  ewentualne  koszty  i  przedstawić  państwu  jako
radnym, czy Miasto jest w stanie podjąć na siebie tego typu koszty.

Piotr Szereda-Przewodniczący Rady Miasta
Żeby  nie  było  w  tym  temacie  dyskusji,  chciałbym  powiedzieć,  że  złożyłem
osobiście pismo na ręce pani Prezydent z informacją, że ta uchwała może być
odrzucona przez nadzór prawny, ponieważ ona wyklucza i już takie decyzje były
podjęte i jeżeli nie będzie, to faktycznie tak, jak pan radny Sławik mówi, że taką
uchwałę należy przygotować. W marcu można było powiedzieć, że był początek
pandemii,  a  teraz  jesteśmy  w  środku  pandemii  i  te  decyzje  jako  Miasto
powinniśmy podjąć. Czy są pytania do tej uchwały jeszcze?

Robert Cichowicz-Zastępca Prezydenta Miasta
Chciałbym  jeszcze  powiedzieć,  że  nasza  uchwała  była  poczyniona  na  bazie
ustawy odnośnie COVID, także wzorowaliśmy się na tych zapisach…

Piotr Szereda-Przewodniczący Rady Miasta
Podzieliliśmy przedsiębiorców na równych i równiejszych.  
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Robert Cichowicz-Zastępca Prezydenta Miasta
... wynikające z tej ustawy. Wydaje się, że musimy poczekać na nasz nadzór, jak
się ustosunkuje do tego?

Tadeusz Sławik-radny RM
Panie  Przewodniczący,  proponuję  nie  czekać  i  pana  proszę  jako
Przewodniczącego Rady Miasta o złożenie stosownego projektu uchwały, aby dać
szansę również innym przedsiębiorcom. To nie jest kwestia czekania, to jest zły
pomysł  uważam.  Z  takiego  zwolnienia  mogą  skorzystać  inne  firmy  i  to  jest
narzędzie samorządu, nie Rządu. Rząd ma swoje, a podatek od nieruchomości
jest w gestii samorządu.

Piotr Szereda-Przewodniczący Rady Miasta
Dziękuję bardzo, zajmiemy się tym. Czy do tej uchwały?

Andrzej Matusiak-radny RM
Poprosiłbym na emalia, żeby przesłać mi informację, co zostało zakupione, za
jaką kwotę i gdzie i  w jakiej ilości? To jest jedna rzecz, a druga rzecz panie
Przewodniczący na ostatniej sesji prosiliśmy o informację, żebyśmy na bieżąco
byli informowani jako radni, co pani Prezydent robi w kwestii...

Piotr Szereda-Przewodniczący Rady Miasta
Teraz jest sesja nadzwyczajna.

Andrzej Matusiak-radny RM
Wiem, ale do tej pory nie mam informacji...

Piotr Szereda-Przewodniczący Rady Miasta
To jest sesja nadzwyczajna i jeżeli do tej uchwały nie ma pytań.

Robert Cichowicz-Zastępca Prezydenta Miasta
Mam jeszcze odpowiedź  dla pana radnego.

Andrzej Matusiak-radny RM
Prosiłem o to, żeby mi to przesłać emailem.      

Robert Cichowicz-Zastępca Prezydenta Miasta
Mogę pana poinformować, 330 tys. sztuk rękawiczek, 21.600 maseczek. 

Piotr Szereda-Przewodniczący Rady Miasta
Dziękujemy, przechodzimy do głosowania projektu uchwały w sprawie udzielenia
pomocy  rzeczowej  Województwu  Śląskiemu.  Wiemy,  że  chodzi  o  pomoc  dla
naszego szpitala. Szpital też dostanie pomoc rządową tj. parę milionów złotych.
Kto jest za przyjęciem uchwały w proponowanym brzmieniu? 

Uchwała  nr  V.48.2020  w  sprawie   udzielenia  pomocy  rzeczowej
Województwu Śląskiemu,  została podjęta głosami: za-21, przeciw – 0,
wstrzymujących się – 0.

Piotr Szereda-Przewodniczący Rady Miasta
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
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Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego
protokołu.

Piotr Szereda-Przewodniczący Rady Miasta
Czy są jeszcze jakieś…?

Grzegorz Mosoń- Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków 
Nic nie wpłynęło. 

Ad.4.
Zakończenie obrad Sesji.

Szanowni państwo uważam sesję V Nadzwyczajną za zamkniętą.  

Protokołowała
Alicja Kogut
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